

木真了

助力“一带一路”

北京城市宣传片

Mozen China aided to the propaganda film of Beijing for the Belt and Road.



“一带一路”是中国倡导的、旨在建立与欧、亚、非大陆国家间新的“和平合作，开放包容，互学互鉴，互利共赢”的发展倡议。中国召开的“一带一路”国际合作高峰论坛，向全球展示新的商机。

The Belt and Road is proposed by China, aiming at building new initiative of peace and cooperation, openness and inclusiveness, mutual learning and mutual benefit with countries in Europe, Asia and Africa. The Belt and Road Forum for International Cooperation held in China has provided the world new opportunity.

5月14-15日，“一带一路”（B&R）国际合作高峰论坛峰会在中国北京举行，29位国家元首、政府首脑，多位元国际组织负责人和130多个国家约1500多名各界代表与会。

On May 14 and 15 in Beijing, at least 29 heads of state and government, international organizations as well as more than 1500 representatives from over 130 countries attended the Belt and Road Forum for International Cooperation.



“一带一路”国际合作高峰论坛召开前夕，北京城市宣传片对外发布。我会荣誉顾问木真了作为知名中式服装品牌，助力“一带一路”北京城市宣传片，诠释了传统文化与现代文明交相辉映，让世界了解今天的北京将给全世界带来的精彩。

The Propaganda Film of Beijing was released on the eve of the Forum. As the Well-known brand of traditional Chinese costume, the honorary advisors of our society, Mozen China, contributed to the Propaganda Film, in which it well interpreted the intersection of traditional culture and modern civilization and showed the world how wonderful the Beijing of today is.

那么让我们一起看看，木真了服装吧！

Let's take a look Mozen China!

